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This translation uses the text of the original 1753 edition. It also includes additions
made by Laugier for the edition of 1755 as well as the Avertissement for that edition,
which contains Laugier's rebuttal to his critics. An introduction by Wolfgang Herrmann
gives details of Laugier's life and the context in which this book was written. The Essai
is important as a key document in 18th century art theory. It is invaluable for a
thorough understanding of the Neoclassical aesthetic and its development from the
rationalism of the Enlightenment.
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评论

&^%$#@^%.....Alberti和Semper的有意思多了，Laugier感觉是把自己完全当成教主了

-----------------------------
从古建筑文本的角度读与从建筑师的角度读，感受会很不一样：前者，自然会发现很多
Laugier的局限性；后者，能感受到他惊人的判断力

-----------------------------
刚入学时当作教科书买的，搬家时从角落翻了出来就又有兴致重温了一遍。Laugier作
为古人能尝试跳出圈外寻求建筑本质确实很不简单.
作为个人回忆的一部分，怀念村里上大lecture的时光QAQ

-----------------------------
instinct, primitive hut

-----------------------------
来自一位40多岁中年建筑审美评论家的狂妄和自信

-----------------------------
cliche......

-----------------------------
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